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ACTA de la sessió ordinària del Consell Escolar, realitzada el dia 9 de
març de 2022 amb el següent ORDRE DEL DIA:

1.- Lectura i aprovació de l’acta darrera.

2.- Aprovació de la sol·licitud de canvi de nom de l’escola

3.- Aprovació activitats PGA

4.- Informacions diverses

5.- Precs i qüestions.

1.- Lectura i aprovació acta darrera.
Queda aprovada per unanimitat.

2.- Aprovació de la sol·licitud de canvi de nom de l’escola
El Director informa que, per procediment, una escola de nova

creació amb nou codi pot sol·licitar triar un nom per al centre
consensuat per a tota la comunitat educativa. Encara que abans de
ser CRA aquesta escola tenia el nom de Domínguez Roca, es dóna
al Consell l'oportunitat de triar si es vol iniciar un procés participatiu
de tots els membres de la comunitat educativa de canvi de nom o
manteniment del mateix.

Es procedeix a la votació, que queda de la següent forma:
SÍ: 7 vots
NO: 10
EN BLANC:1
No s’iniciarà el procés de participació de triar nom per a l’escola.

3.- Aprovació d’activitats PGA.
S’informa al consell de les dues activitats que es vol realitzar i

que no estaven incloses a la PGA.
Una és el 27 d’abril per l’alumnat d’Infantil. Un conta contes inclòs

en la Dinamització de biblioteques.
L’altra és una eixida de senderisme per Almedíjar organitzada pel

CEFIRE amb monitors per visitar l’entorn. Amb desplaçament en
autobús.

Queden aprovades.

4.- Informacions diverses.

El Director informa que he eixit l’arranjament escolar i que el
proper curs es quedarem amb les mateixes unitats que aquest, és a
dir, 4 d’Infantil i 6 de Primària.



S’ha comprat mobiliari per a l’aula de dos anys adaptat a les
necessitats de l’alumnat. Es volen fer unes adequacions i es demana
la col·laboració de les famílies per a muntar el mobiliari i endreçar
l’aula, tot en idea de preparar-la per a l a jornada de portes obertes
que es vol fer abans que s’inicie el període de matrícula.

Estem elaborant un PEC nou, fins ara estem funcionant amb el
del CRA. El que volem és fer-ho el més obert possible a la
col·laboració de la comunitat educativa. S’ha creat una comissió i
s’arreplegaran les inquietuds de les famílies mitjançant la web del
centre i codis QR que es posaran en cartelleria pel poble. També
s’arreplegaran les idees de l’alumnat mitjançant l’activitat del somni.

S’ha fet una reunió amb la inspectora per tractar el tema de
l’Edificant. No és un assumpte d’inspecció sinó de Direcció General
d’Infraestructures, però va escoltar les nostres necessitats.

Arran d’aquest tema Juan Carlos informa que hi ha consens amb
l’Ajuntament i ara està tot en mans dels tècnics de Conselleria. Els
terminis no se saben.

5.- Precs i qüestions.

Reme, del sector pares i mares, pregunta si l’alumnat del centre
fa l’ESO al Clot del Moro. El director del centre li contesta que el
nostre IES de referència continua sent el Clot del Moro-

El president alça la sessió, de la qual com a secretària estenc
aquesta acta.

Vist-i-plau

La secretària                                           El director

Signat: Marina Yuste Cervera.               Signat: Pau Estellés Montalt




